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Július 2-án a Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület képviselői is részt vettek azon az
országos egyeztető megbeszélésen, amelynek a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési
Minisztérium adott helyet.
  A fórumot Dr. Forgács Barnabás szakállamtitkár Úr nyitotta meg, aki beszédében összegezte
a megbeszélés fő témáit és felhívta a figyelmet a jogi szabályozás hiányosságaira, megoldandó
problémáira. 
  A résztvevők hozzászólásaikban az alábbi területekre fogalmaztak meg javaslatokat:
  •    A munkaszervezet felépítése, létszáma 
  A felszólalók rávilágítottak a finanszírozási rendeletben és a projektindító dokumentumban
lévő humánerőforrással kapcsolatos eltérésekre. Javaslatot fogalmaztak meg a pontosítás, az
optimális létszám megjelölése érdekében.
  •    A munkaszervezet tagjainak végzettsége 
  A rendelet a munkaszervezet tagjai számára felsőfokú végzettséget ír elő, felvetődött arra
vonatkozó javaslat is, hogy határozzák meg azon feladatköröket, melyek elvégzéséhez
elegendő a középfokú végzettség is. 
  •    A HACS-ok és HVI-k feladatainak pontos meghatározása 
  A felszólalók javasolták a HACS-ok és a HVI-k feladatainak pontos meghatározását és
rögzítését az átfedések és az ebből adódó problémák elkerülése érdekében. Felvetődött az
országos szintű feladat meghatározás gondolata és modellezése is. 
  •    Tájékoztatási kötelezettség a ki nem szervezhető feladatok esetében 
  A felszólalók javaslatokat fogalmaztak meg a feladatok pontosítására, a honlapok működtetési
feltételeinek konkretizálására vonatkozólag.
  •    Bérek 
  Dr. Forgács Barnabás szerint elegendő Irányító Hatósági rendeletbe foglalni a
munkaszervezet felépítésére és a bérezésre vonatkozó előírásokat.
  •    Kifizetést igazoló bizonylat 
  •    Teljesítési Igazolás 
  Javasolták a jelenlévők a teljesítési igazolásban történő elvégzett feladatok rögzítésére
vonatkozó rendeletbeli kritérium átgondolását, felhívva a figyelmet az ezzel járó plusz
adminisztrációs tevékenység negatívumára.
  •    A megtett kilométer maximalizálása és elszámolása 
  •    Az iroda kialakításának, bérleti díjának, működtetési feltételeinek konkretizálása 
  •    Csatolandó dokumentumok konkretizálása (hiánypótlás feltételei) 
  A javaslat szerint nem az FVM rendeletben kellene szabályozni, hanem a Mezőgazdasági és
Vidékfejlesztési Hivatal közleményében kellene meghatározni a beadandó dokumentumok
körét. Cél a hiánypótlások, valamint az utólagos helyszíni ellenőrzés utáni
támogatás-visszavonások számának csökkentése.
  •    III. vagy IV. tengely forrásai kerüljenek lehívásra 
  •    Elszámolható költségek köre 
  •    HACS-HVI feladatainak lehatárolása 
  
  Dr. Forgács Barnabás elmondta, hogy a jelen megbeszélésen elhangzott javaslatokat
figyelembe véve, a délután folyamán, további egyeztetéseket folytatnak a finanszírozási
rendelet átdolgozása érdekében.
  Forrás: umvp.eu   

 1 / 1

http://umvp.eu

